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2025-2026 年度   

學校活動家長通告  
各位家長：  

 
全方位學習讓學生獲得一般在課堂上難以體會的經驗，讓學生實現全人發展的

目標和發展終身學習的能力。本校於全方位體驗課中特設藝術發展工作坊，讓學生
透過學習活動培養信心、毅力及審美能力，幫助學生建立建康的生活方式及終身學
習的基礎。有關工作坊資料如下：  

 

活動名稱： 中五級全方位體驗課（藝術發展）工作坊 

對    象： 中五級同學 

負責老師： 吳祖兒老師、黃婉娜老師 

地    點： 學校 

日期及時間： 

日期 5A 5B 5C 5D 
06/11/2025 定格動畫拍攝 麵粉公仔 空靈鼓體驗 傳統花牌紮作 
17/12/2025 麵粉公仔 空靈鼓體驗 傳統花牌紮作 定格動畫拍攝 
10/04/2026 空靈鼓體驗 傳統花牌紮作 定格動畫拍攝 麵粉公仔 
24/04/2026 傳統花牌紮作 定格動畫拍攝 麵粉公仔 空靈鼓體驗 

工作坊將於第 5 至 7 節進行 

費    用： 4節工作坊合共 $ 490 （學校已資助部份費用） 

備    注： 

是次活動內容具以下元素(請於適當的方格內加上「✓」號)： 
  1. 靜態活動   3. 戶外體力消耗 
  2. 劇烈活動   4. 較長時間戶外逗留 
★如患有心臟、呼吸系統或慢性疾病的同學，請諮詢醫生意見是否適宜參與包括上述 
2、3 或 4 項的活動。 

 

 

 ___________________ 

 全方位體驗課小組 

 張葵茵 副校長 

2025年 10月 17日 

學校活動家長通告  
回   條  

 
茲收到    貴校（LWEL 25-26_03） 「中五級全方位體驗課（藝術發展）工作坊」 通告，
並已知悉其中內容。  

 
學生姓名：_______________________________ 班別：___________ 學號：__________ 

 
  

家長或監護人簽名 

 

日期：______________________ _______________ 

請家長於  24/10/2025 或之前簽覆通告及繳交費用。  
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2025-2026 School Activity Parent’s Notice 
 
Dear Parents, 

 
Life-wide learning enables students to gain learning experiences that are more difficult to acquire in 

ordinary classroom settings, helping them achieve the goal of whole-person development and cultivate 

lifelong learning abilities. The school has set Art Development Workshops within the Life-wide Experience 

Lessons, helping students develop a healthy lifestyle and a foundation for lifelong learning by nurturing 

confidence, perseverance, and aesthetic appreciation. Details are as follows: 

 

Activity: F.5 Life-wide Experience Lesson (Art Development) Workshop 

Activity: F.5 students 

Teacher: Mr. Ng Cho Yi and Ms. Wong Yuen No 

Venue: School 

Time and 

Date: 

Date 5A 5B 5C 5D 

06/11/2025 
Stop-motion 

Animation 

Dough 

Figurine 

Steel tongue 

drum 

Experience 

Flower Board 

Crafting 

17/12/2025 
Dough 

Figurine 

Steel tongue 

drum 

Experience 

Flower Board 

Crafting 

Stop-motion 

Animation 

10/04/2026 

Steel tongue 

drum 

Experience 

Flower Board 

Crafting 

Stop-motion 

Animation 

Dough 

Figurine 

24/04/2026 
Flower Board 

Crafting 

Stop-motion 

Animation 

Dough 

Figurine 

Steel tongue 

drum 

Experience 

The workshops will be held during session 5 to 7. 

Price: $490 for 4 workshops (The school has subsidised part of the cost.) 

Notice: 

The activity includes the following elements (please tick "✓" in the appropriate box): 
  1. Static activities   3. Outdoor physical exertion 
  2. Vigorous activities   3. Outdoor physical exertion 
★Students with heart, respiratory or chronic diseases should consult a doctor to determine 

whether it is suitable for them to participate in activities that include items 2, 3 or 4 

mentioned above. 
 

 

 

 

 

 

 

___________________ 

 Ms. Chang Kwai Yan 

Vice Principal 

Team of Life-wide Experience Learning 



 

School Activity Parent’s Notice 

Reply Form 

 
I have received the letter of (LWEL 25-26_03) ‘F.5 Life-wide Experience Lesson (Art Development) 

Workshop’ and I am aware of the related details.  
 
Student's 

Name: 
 Class:  Student’s 

Number 

 

    

Signature of Parent or Guardian 

Date: 

 

 

  

Please sign the e-notice and pay on or before October 24th, 2025. 
 


